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FOK BORÅS                 /DG  
SAMMANDRAG av STYRELSEMÖTE 2020-01-21     

 
Närvarande: Anders Andersson (ordf) 

Jenst Ståhl 
Esko Nyysti 
Sonny Svensson 

Tomas Ånhed 
David Säll 
Lars Larsson 
Hartwig Krüger 

Sören Wahlberg 
Davor Gaupp 
Christos Lappas 
Kjell Andersson 

 
Rapporter 
   - Ekonomi 
  

          - Miljöundersökningen kostade oss mycket pengar. Det gör att kassan nu är svag. 
          - FOK har köpt in en bärbar dator för att låna ut till sekreteraren i BSA. 
          - Medlemsavgiften skall vara betald den 31/3. Påminnelse och info kommer med inbjudan            
             till årsmöte 
 

   -Pistol 
        - Terrängen i Rydal är rekad inför vinterfält 1 & 2. 
        - Åke Nordin arbetar med skjutprogrammet för 2020. Då vi har tillgång till BPS banor på            
          torsdagar kommer det innebära en del förändringar mot tidigare års skjutprogram. 
        - Diskussion om lämplig dag för nybörjarträning. 
        - Åke Nordin förbereder vinterfält. 
        - Luftammunition och tavlor beställt från Sportec. Ammunitionen ankommit men tavlorna  
          svåra att få. Därför valdes annan leverantör av dessa. 
        - Överenskommelse med arrangör av pistol-SM att FOK får viss ersättning för lån av  
          FOKUS. 
       -  Sonny beställer märken. Kontaktas vid behov. 
                    

       -Viltmål 
             - Ingen rapport 
 

      - Trappbana 
              - Ingen rapport 
 

Föreningsintyg 
            - 4  föreningsintyg utfärdades, 1 för kal. .32, 1 för  kal. 9mm, 2 för kal. .22 
 

Nya medlemmar 
        -  Göran Emanuelsson 
 

Information Skyttecenter 
Vi väntar på kompletterande bullerberäkning som utförs i skrivande stund.  
Denna kommer ligga till grund för miljötillståndet. 

 

Övriga frågor / punkter 
   -  Hemsidan: Vi kommer förtydliga informationen om att skjutförbud råder på älgbanan.     
  -   Hemsidan: Vi behöver ändra informationen om sammarbete med studiefrämjandet. 
   -  Fråga om jägarexamen: Skall vi fortsätta med jägarexamen, då detta är komplicerat.  
      Svaret från styrelsen är JA. 
  -  Årsmöte: Bestämdes att årsmötet hålls den 27/2 kl 19.00 i lufthallen. Styrelsen samlas 18.30 
 
           
 Nästa möte:     2020-02-06 kl:19:00 i lufthallen. 


